

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-04-27 KL. 17:15.

NÄRVARANDE:

Ordförande:	Isak Sandell
Vice ordförande:	William Nagy
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:	Albin Högberg
Kommunikationsansvarig:	Matilda Österberg
Ordförande för sociala utskottet:	Max Karlsson
Arbetsmarknadsansvarig:	Alexandra Akdeniz
Klubbmästare:	Per Magnusson
Verksamhetsrevisor:	Arvid Bertilsson
Adjungerad:	Tilda Krüsell Berg

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Isak Sandell öppnade mötet kl. 17:16.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Styrelsen beslutade

Att välja Alexandra Akdeniz till justerare tillika rösträknare.

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick den 2023-04-20 i enlighet med kallelseförfarandet.

Styrelsen beslutade

Att godkänna kallelseförfarandet.

4 § ADJUNGERINGAR

Styrelsen beslutade

Att adjungera in Tilda Krüsell Berg med närvaro- och yttranderätt.

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga: Dagordning

Styrelsen beslutade

Att fastställa föreslagen föredragningslista med ändringarna att punkt 10 "Förslag från miljörådet" flyttas upp och blir ny punkt 7 och att punkt 9 "Bevakningslistan" flyttas ner och blir ny punkt 18.

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE

Bilaga: 1 och 2

Protokoll 2023-03-27 och protokoll (extrainsatt) 2023-04-12 är justerade och kan läggas till handlingarna. Protokoll (ordinarie) 2023-04-12 är inte färdigjusterat och kan inte läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

Att lägga protokoll 2023-03-27 och protokoll (extrainsatt) 2023-04-12 till handlingarna.

7 § FÖRSLAG FRÅN MILJÖRÅDET

Bilaga: 3

Föredragande: Tilda Krüsell Berg

Bakgrund: Miljörådet har sammanträtt och arbetat fram förslag för hur JF kan minska sin klimat- och miljöpåverkan.

Miljörådet föreslår styrelsen att (1) uppdatera städrutinerna, (2) skaffa nya sopkärl och (3) justera priserna för sittningar så att det blir billigare att välja vegetariska alternativ.

Styrelsen är eniga om att nya sopkärl enkelt kan genomföras och Per Magnusson meddelar att städrutinerna redan har uppdaterats.

Angående förslaget om att ha olika prisnivåer på vegetarisk och icke-vegetarisk mat meddelar William Nagy och Max Karlsson att det finns vissa praktiska problem. Budgetarbetet skulle bli svårare och vi skulle behöva kolla om varje person har betalat rätt summa och inte för mycket eller för lite.

Styrelsen beslutade

Att fortsätta utreda olika prisnivåer för vegetarisk och icke-vegetariskt.

8 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

Ordförande meddelar:

- Mycket med UFFS, styrelsemöte och förhandling om mandatfördelning.
- Möte med universitetsledning, vi diskuterade bland annat om vem som har ansvar för studieplatser.
- En del möten kring Badhuset (Gamla torget vån. 6) som eventuellt ska stängas.
- Diskussioner om studieplatser på biblioteken som kanske kommer att försvinna framöver.
- Utbildningsutskott där vi presenterade en skrivelse kring omtentor.
- JURO workshop i Lund.

Vice ordförande meddelar:

- Planerat och genomfört paragrafborg.
- Varit i Lund. Kul bilresa, duglig studentstad.
- Haft möten med UniCore om medlemssystem.
- Hjälpt kommittén.
- Hanterat revisionen.

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar:

- Varit på Iustus styrelsemöte och Iustus bolagsstämma.
- Haft möte med miljörådet.
- Varit på JURO-möte i Lund med tillhörande bal.
- En del jobb med den föreslagna tomställningen av Gamla torget badhuset våning 6.

Kommunikationsansvarig meddelar:

- Vårbal i Lund med resten av styrelsen!
- Helt ny merch är beställd! Kepsar, klistermärken, sweatshirts och t-shirts i nya färger är på väg! Även pins och band är påfyllda och på ingång.
- PJ jobbar på för fullt inför maj-numret och var i veckan och intervjuade justitieråd. Fysiska exemplar av PJ:s senaste nummer har kommit till Jontes.
- Talarsittning har fotograferats.

Arbetsmarknadsansvarig meddelar:

- CQ hade lunchevent vilket var väldigt lyckat.
- Hade avslutning med SJM/AMG.
- Var på vårbal i Lund.
- Hjälpt reccekommittén med avtal.
- SJM planerar inför finalen.
- Blivit intervjuad i PJ om arbetslivet och jobbmöjligheter.

Ordförande för sociala utskottet meddelar:

- Genomfört paragrafborg.
- Genomfört talarstittning med Torbjörn Ingvarsson.
- Brännbollturneringen genomfördes var lyckad utifrån förutsättningarna.
- Examensmiddag och dolus planeras.

Klubbmästare meddelar:

- Besökte JF Lunds bal. Tar med mig erfarenheter om alkoholförsäljning. Exempelvis att inte flera enheter serveras om inte alla gäster syns.
- Verksamheten på Jontes rullar på. Uppehåll för valborg.
- Investeringar har skett och fortsätter ske i inventarier.
- Priserna ska ses över i baren.

9 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

10 § ALKOHOLPOLICY

Bilaga: 4

Bakgrund: Ett förslag till ny alkoholpolicy lades fram förra styrelsemötet av JoM. Förslaget diskuterades då och JoM uppdrogs att skriva om förslaget utifrån diskussionen som fördes. Bilagt förslag är den omarbetade versionen.

Per Magnusson tycker att vissa saker som fanns med i den gamla alkoholpolicyen var bra att ha med. Liggande förslag är lite för avskalat. Per Magnusson menar att det skulle vara bra om vissa ansvarsbestämmelser, några målsättningar och hur man ska arbeta med policyen hade varit bra att ha med.

Styrelsen kom fram till att ansvarsbestämmelser borde finnas med i policyen. I en sådan bestämmelse bör det framgå vem som är ansvarig för att policyen följs. Det bör i första hand den som är ansvarig för evenemanget och i andra hand styrelsen.

Utöver det hade styrelsen också vissa redaktionella anmärkningar.

Isak Sandell och Albin Högberg tar med sig synpunkterna och bokar in ett möte JoM för att arbeta fram ett slutligt förslag till styrelsen.

11 § RECCEPOLICY

Bilaga: 5

Bakgrund: Ett förslag till ny alkoholpolicy lades fram förra styrelsemötet av JoM. Förslaget diskuterades då och JoM uppdrogs att skriva om förslaget utifrån diskussionen som fördes. Bilagt förslag är den omarbetade versionen.

Det diskuterades om policyen borde ha ett avsnitt som behandlar rececombudet roll på receveckan då det inte regleras i något annat dokument. Det bör därför infogas ett stycke som behandlar rececombudets roll och att ombudet ansvarar inför styrelsen. I en sådan reglering bör det tydliggöras att rececombudet inte ska vara en ”polis” eller ha för mycket makt.

Isak Sandell och Albin Högberg tar med sig synpunkterna och bokar in ett möte JoM för att arbeta fram ett slutligt förslag till styrelsen.

12 § PROPOSITIONER TILL STÄMMAN

Bilaga: 6–12

Bakgrund: Samtliga bilagda propositioner antogs på decemberstämman i en första läsning. Vilka propositioner och att-satser vill styrelsen lägga fram till stämman för en andra läsning.

Styrelsen beslutade

Att lägga fram samtliga bilagda propositioner till stämman.

Att göra en redaktionell ändring i proposition (2022:2) om kategorisering av styrdokument.

13 § STÄMMANS ARBETSORDNING

Bilaga: 13

Föredragande: Albin Högberg

Bakgrund: Detta är ett förslag på ändring av stämmans arbetsordning. Förslaget innebär att under anförande och frågestund vid personval till styrelsen får inte andra sökande till samma styrelsepost närvara i lokalen. Detta för att förhindra orättvisa fördelar som kan erhållas genom att höra andras anförande och höra vilka typer av frågor de får.

Styrelsen beslutade

Att lägga fram bilagd arbetsordning till stämman.

14 § TACKFESTKULTUREN PÅ RECCEVECKAN

Föredragande: Albin Högberg

Bakgrund: Efter att recceveckorna hålls brukar reccarna tacka sina faddrar genom en så kallad tackfest. Detta är i regel väldigt roliga evenemang. På senare tid har det dock hänt att tackfesterna har sparat ur och fått negativa konsekvenser för enskilda. Tackfesterna är inte evenemang som arrangeras av JF, men då det ändå har viss koppling till JF:s verksamhet och flera av tackfesterna brukar hållas på och i anslutning till Jontes stuga bör styrelsen diskutera frågan.

Styrelsen diskuterade vad man kunde göra för att hålla mer koll och se till att det tackfesterna inte medför skada för enskilda och JF:s rykte.

Följande idéer hade styrelsen:

- Att prata med faddrar och funktionärer under funktionärsutbildningen och i samband med att veckan avslutas för lyfta problemet och medvetandegöra
- Att kommittén i samband med att det börjar anordnas tackfester lägger upp ett inlägg på instagram med en uppmaning om att ta det lite lugnt i samband med tackfesterna.
- Att tydliggöra för klubbverkarna att det är lugnt att barstoppa folk eller vidta andra åtgärder när tackfesten hålls på Jontes.
- Att försöka schemalägga erfarna klubbverkare när det är tackfester på Jontes.
- Att kommittén deltar på samtliga tackfester de är bjudna till för att hålla lite koll. Kommittén bör kunna dela upp mellan sig vilka som går på vilka fester.

Albin Högberg kommer har ett möte inbokat med kommittén där dessa frågor kommer att diskuteras.

15 § MENTAL HEALTH WEEK

Bakgrund: Mellan 9–13 oktober anordnar studenthälsan Mental Health Week (MHW). Studenthälsan vill veta senast den 9 juni om vi från JF vill delta på något sätt och senast den 1 september vad vi eventuellt vill bidra med. Frågan diskuterades på ett annat styrelsemöte under våren (2023-02-15). Från det mötet är följande protokollfört:

”Styrelsen spånade lite och inspirerades av nationsevenemangen ’Cava och Canvas’ och ’Måla och skåla’. Något liknande hade varit intressant. Skulle kunna vara bakning eller liknande. Samtidigt är det tveksamt om tanken med MHW är att involvera alkohol. Styrelsen beaktade också risken med att arrangera evenemang som inte drar folk och hur sådant kan skada JF:s rykte.”

Styrelsen beslutade
Att bordlägga punkten.

16 § IUSTUS FÖRLAG OCH JF:S SUPPLEANT

Föredragande: Albin Högberg

Bakgrund: För närvarande är rollen som JF:s suppleant i Iustus förlag AB:s styrelse kopplad till ämbetet som utbildningsansvarig tillika sekreterare. Ämbetet innehas i regel endast ett år. Det är för kort tid komma in i Iustus förlag AB:s styrelsearbete. Kan JF göra något för att förbättra kontinuiteten och ge suppleanten en möjlighet att bedriva meningsfullt styrelsearbete i Iustus förlag AB?

Styrelsen diskuterar frågan och kommer fram till att vi har rådande ordning för att kopplingen till JF:s styrelse har ansetts viktigare än att ha kontinuitet i Iustus styrelse.

Det är en intresseavvägning mellan kopplingen till JF:s styrelse och kontinuitet i Iustus förlags styrelsearbete.

Styrelsen ska undersöka hur det fungerade tidigare när rollen som suppleant i Iustus förlags styrelse var frikopplad från en styrelsepost i JF:s styrelse.

17 § EKONOMISK ÖVERSIKT

Föredragande: William Nagy

Vi har börjat få in pengar från samarbetsavtalen för 2023. Vi har äskat kårbidrag för 2023. Det kommer troligen att läggas en ändringsbudget till stämman i maj.

18 § BEVAKNINGSLISTAN

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.

19 § ÖVRIGA PUNKTER

Hedersmedaljer:

Max Karlsson föreslog att styrelsen skulle föreslå stämman att tilldela fyra personer som var drivande i införskaffandet av Jontes stuga varsin hedersmedalj.

Styrelsen beslutade

Att föreslå stämman att tilldela Anders Bengtsson, Jonas Christensen, Torgny Håstad och Bertil Wiman varsin hedersmedalj.

Press Judicata:

Föredragande: Matilda Österberg

Det är i dagsläget oklart hur många som läser Press Judicata. Därför undrar Matilda Österberg om man framöver ska försöka mejla ut Press Judicata, då innehållet är bra men det är oklart hur många faktiska läsaren tidningen får. Styrelsen är positiv till idén och William Nagy meddelar att det kommer att vara väldigt smidigt att göra framöver med det nya medlemssystemet.

20 § ORDET FRITT

21 § MÖTETS AVSLUTANDE

Isak Sandell avslutade mötet kl. 19:11.